
                      JÕHVI VALLAVOLIKOGU                                
SPORDIKOMISJONI KOOSOLEKU

                                                      PROTOKOLL                                                                       

Jõhvis                   13. veebruaril 2019

Koosoleku algus kell 16.30;
                  lõpp  kell 18.30.

Koosolek toimus Jõhvi Eakate Päevakeskuses (Kaare 3).

Osa võtsid:  vt  kvoorumi  leht,  volikogu esimees Eduard East,  abivallavanem Aleksei  Naumkin,
spordikooli direktor Jevgeni Fedorenko.

Koosolekut  juhatas  spordikomisjoni  esimees  Arthur  Seppern,  protokollis  volikogu  kantselei
juhataja Maire Lumiste.

PÄEVAKORD:
1. Jooksvad küsimused
2. Jõhvi valla eelarvest spordiürituste ning- projektide toetuste läbivaatamine
3. Jõhvi valla eelarvest noorsportlaste pearaha toetuse taotluste läbivaatamine

1. Ettekandja: volikogu esimees Eduard East tutvustas 28. veebruari volikogu istungi päevakorra
projekti esitatud eelnõusid:
- Loa andmine hanke korraldamiseks;
- Rahvastikuregistri seaduses sätestatud  kohaliku omavalitsuse üksusele antud ülesannete lahen-
damise volitamine;
- LEADER programmiga kohalikule omavalitsusele antud ülesannete lahendamise volitamine;
- Rahvaküsitluse tulemuste kinnitamine (eestseisusel teen ettepaneku see eelnõu lükata märtsisse).

Arthur Seppern: võib-olla kommenteeriks volikogu kuupäeva muutmist ja kohtumist ministriga?

Eduard East: koos vallavanemaga kohtume  riigihalduse minister Janek Mäggiga 21. veebruaril.
Sellepärast on ka volikogu istung lükatud 28. veebruarile.
Ministriga arutusele tulevad teemad on: valla/linna staatus, investeeringud (võimalik raamatukogu
juurdeehitus, raudteealune kõnnite/tunnel jt).

Maris Toomel: saan aru, et 28. toimub istung, kuna 21. veebruaril ei ole volikogu esimeest. Mitu
aseesimeest on volikogul?
Eduard East: kaks aseesimeest. Kuid iga volikogu tähendab otsuste vastuvõtmist ja mina olen seda
meelt, et otsuste tegemisel peavad kohal olema nii esimees kui aseesimehed.

2. Jõhvi valla eelarvest spordiürituste ning- projektide toetuste läbivaatamine
Ettekandja: Jõhvi Spordikooli direktor Jevgeni Fedorenko tutvustas taotlusi ja eraldisi.



Helen Mast: pakun välja kaks võimalust, kas moodustame eraldi „väikese komisjoni”, kes vaatab
veelkord  taotlused  läbi,  või  eraldame  eelmise  aasta  tasemel  +  tasuta  Jõhvi  valla  spordibaasid
ürituste korraldamiseks.
Jään  ka  seisukohale,  et  traditsioonilistele  üritustele  reservist  raha  eraldamine  ei  ole  õige.
Korraldajad peavad jälgima, et taotlus saaks õigeaegselt esitatud.

Arutelu tulemusena kiitsid komisjoni liikmed  esitatud tabelid heaks (lisatud protokollile).

Jõhvi valla eelarvest noorsportlaste pearaha toetuse taotlused
Ettekandja. Jõhvi Spordikooli direktor Jevgeni Fedorenko tutvustas taotlusi ja eraldusi.

Arutelu tulemusena kiitsid komisjoni liikmed esitaaud tabelid heaks (lisatud protokollile).

 
Jevgeni Fedorenko andis informatsiooni spordikoolis läbi viidud muudatustest.  
Septembris  toimus  kohtumine  Reinar  Halliku  Korvpallikooli  esindajtega,  kes  tegid  Jõhvi
Spordikoolile  koostööettepaneku.  Kohtuti  ka  vallavanemaga,  esitati  omapoolsed  ettepanekud  ja
visioon.
Jaanuaris toimus kokkusaamine lastevanemate ja spordikooli ja korvpallikooli esindajatega.
Lapsevanemad  kirjutasid  avaldused,  lapsed  astusid  korvpalliosakonnast  välja.  31.  jaanuarist
lahkusid ka korvpallitreenerid.
Jõhvi lapsed on mänginud Reinar Halliku litsentsidega.
Täna kasutab korvpallikool spordihalli ruume tasuta. Rahastamisotsus tuleb hiljem. On arvestataud,
et treenerite palgafond läheb üle korvpallikoolile (kui volikogu kiidab heaks) puudujääv 10 000
eurot läheb reservfondist.
Treenereid on täna neli, Jõhvi lapsed treenivad Jõhvis neli korda nädalas.
Eesmärgiks on, et  tuua Jõhvi korvpallivõistlused. 
Kui  läheb töösse promenaadi  II  etapi  ja  kergejõustikustaadioni  ehitus,  saab  olema probleemiks
parkimine.

Ettekandja: Helen Mast.
Kergejõustikuklubi  Visa on esitanud taotluse premeerida Reena Kolli (tippsportlase premeerimise
taotlus).
Tegevustoetusteks on esitatud taotlused 
Kergejõustikuklubi Visa :
Pippi Lotta Enok;
Reena Koll.
JMTÜ Jõhvi Jalgpalliklubi FC PHOENIX 
Karola Purgats.
Poksiklubi Loit
Vladislav Hairov;
Aleksandr Mokan.

Arutelu tulemusena o t s u s t a t i:
1) premeerida Reena Kolli 1000.00 euroga.
2) maksta tippsportlase toetust a`1000.00 eurot alljärgnevatele sportlastele:
Pippi Lotta Enok;
Reena Koll;
Karola Purgats.



Puuduolevad summad võtta spordi reservist.

Poksiklubi  Loit  avaldus  jätta  rahuldamata,  kuna  spordiregistris  V.Hairovil  tulemus  puudub,
A.Mokan on rahvastikuregistri andmetel Kohtla-Järve linna elanik.

Helen Mast tutvustas parimate sportlaste kandidaate.
Arutelu tulemusena o t s u s t a t i: valida parimateks:

neiu:
Helen Müüdla
noormees:
ei esitatud.
naissportlane:
Reena Koll
meessportlane:
Riho Keerme
naisveteran:
Anne Jundas
meesveteran:
Ivar Viljaste
noortevõistkond:
tantsuklubi Stiil (Nikita Jakovlev ja Darja Nikolajeva)
täiskasvanute võistkond:
Spordiklubi Edu
parim spordiüritus:
Jõhvi rahvajooks
parim treener:
Hanno Koll
tänukiri malemängu propageerimise Kohtla-Järve maleklubile Diagonaal.

Kokku  on  lepitud,  et  tunnustustseremoonia  toimub  22.  veebruaril  Jõhvi  Kontserdimajas  enne
Vabariigi aastpäeva pidulikku vastuvõttu.

Arthur  Seppern:  vallavalitsus  on  delegeerinud  komisjonile  lahendamiseks   Spordiklubi  DARS
avalduse, kus palutakse 300.00 eurot rahvusvahelise turniiri Kolm kangelast läbiviimiseks.
Arutelu tulmusena o t s u s t a t i:  kuna SK DARS on Kohtla-Järvel registreeritud klubi,  siis
vastavalt Jõhvi vallas kehtivale määrusele, ei toetata rahaliselt teise omavalitsuse klubi.

Komisjoni esimees Arthur Seppern tutvustas valla aukodaniku kandidaate (Ülo Jõgisoo, Aleksei
Ridigerile (Aleksius II) , Inna Plotnikova, Rutti Soomets ja Kalv Naur).
Komisjoni liikmete seisukoht oli, et Aleksius II vääriks Jõhvi kontekstis kindlasti ära märkimist,
talle võiks kiriku juurde paigaldaad nt mälestuskivi või -plaat.
Kalev  Naur  on  piisavalt  palju  panustanud  Jõhvi  valla/linna  arengusse,  et  pälvida  aukodaniku
nimetus.
Kuna aukodaniku tiitlit ei anta tänavu välja veebruaris, vaid juunikuus, siis laekub kindlasti veel
esildisi. 



Peale koosolekut toimus komisjoni liikmete vahel kabeturniir. Võitjad said autasustatud medalitega.

Arthur Seppern
juhataja     Maire Lumiste
                                                                                                    protokollija      
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